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温州肯恩大学办公室文件
温肯大办〔2019〕3号

温州肯恩大学
关于公布 2019 年师生搭档科研项目（Student

Partnering with Faculty/Staff Research
Programs）计划的通知

各部门、学院：

根据《温州肯恩大学 SpF/SpS 项目管理办法（试行）》及项

目申报通知要求，经初审、复审、综合评估、公示，2019 年共

有 18 个项目列入学校师生搭档科研项目（Student Partnering

with Faculty/Staff Research Programs）（即 SpF/SpS） 计划，

总资助金额 476,240 元。资助费用支出按各项目年度预算安排，

总额不超过本年 SpF/SpS 安排经费。

希望项目负责人严格按照项目实施计划开展工作，加强经费

使用管理，确保如期完成项目研究。
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特此通知。

附件：温州肯恩大学2018年SpF/SpS资助项目

温州肯恩大学办公室

2019年 2月 14日

温州肯恩大学办公室 2019年 2月 14日印发
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Wenzhou-Kean University

Announcement of 2019 Student Partnering with

Faculty/Staff (SpF/SpS) Research Programs

To all administrative departments and offices, colleges, principal investigators:

After verification, reexamination and evaluation on the basis of Wenzhou-Kean

University Regulations for Internal Scholarship of SpF/SpS (Interim), we are pleased

to announce 18 Student Partnering with Faculty/Staff (SpF/SpS) Research Programs

projects in 2019 with total amount of 476,240 yuan. The principal investigators will

receive annual allocation of funds to support their projects, and the total amount will

not exceed SpF/SpS annual budget.

All principal investigators are required to carry out the research projects according to

project target and schedule, strengthen the research funds management, and ensure

that these projects are completed on schedule.

Appendix A: The List of Student Partnering with Faculty/Staff (SpF/SpS) Research

Programs Sponsored Projects

University Affairs

Wenzhou-Kean University

14 February, 2019
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